

Trade Agreement: Canadian Free Trade Agreement (CFTA), Canada–Chile Free Trade Agreement, Canada–Colombia Free Trade Agreement, Canada–Honduras Free Trade Agreement, Canada–Korea Free Trade Agreement, Canada–Panama Free Trade Agreement and Canada–Peru Free Trade Agreement.

Tendering Procedures: to all pre-qualified suppliers as listed in the search tool

Competitive Procurement Strategy: Mandatory Technical Criteria, lowest price

Comprehensive Land Claim Agreement: No

Nature of Requirements: 1000252218 - RFP - Purchase of an EDXRF spectrometer
Contracting officer = Sami Nouh, 613-324-8061, sami.nouh@hc-sc.gc.ca

THIS REQUEST IS RESERVED FOR HOLDERS OF SUPPLY ARRANGEMENT # E60PV-19EQUI ONLY, FOR THE PURCHASE OF LABORATORY AND SCIENTIFIC EQUIPMENT, PARTS AND ACCESSORIES, SERVICES AND SUPPLIES.

Only Suppliers currently pre-qualified on Supply Arrangement E60PV-19EQUI have been invited to bid.

As a requirement of the Supply Arrangement, this notice is published on Government Electronic Tendering Service (GETS) for a period of 40 calendar days. The closing date published on this notice identifies how long the notice will be published. For the closing date of any solicitation under the supply arrangement, invited suppliers should refer to the solicitation documents.

Suppliers that do not have a Supply Arrangement for the supply of Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies with Public Works and Government Services Canada, cannot submit a bid. Any bids received from suppliers not pre-qualified on the Supply Arrangement will not be evaluated.

Suppliers may qualify under Supply Arrangement E60PV-19EQUI for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies, at any time. Interested suppliers should download solicitation document E60PV-19EQUI/D from CanadaBuys (SAP Ariba) and submit a response as per the requirements of the Request for Supply Arrangement.

Health Canada is looking to purchase an EDXRF to support regulatory development, risk management and risk assessment of chemical hazards in consumer products, cosmetics, and vaping products.

Item: Energy Dispersive X-ray fluorescence (EDXRF) spectrometer

Accord commercial: Accord de libre-échange canadien (ALEC), Accord de libre-échange Canada-Chili, Accord de libre-échange Canada-Colombie, Accord de libre-échange Canada-Honduras, Accord de libre-échange Canada-Corée, Accord de libre-échange Canada-Panama et Accord de libre-échange Canada-Pérou.

Procédure d'appel d'offre : à tous les fournisseurs pré-qualifiés répertoriés dans l'outil de recherche

Stratégie d'approvisionnement concurrentiel : Critères techniques obligatoires, prix le plus bas

Entente sur les revendications territoriale globale : non

Nature du besoin : 1000252218 - DP - Achat d'un spectromètre EDXRF

Agent de négociation des contrats = Sami Nouh, 613-324-8061, sami.nouh@hc-sc.gc.ca

CETTE DEMANDE EST RÉSERVÉ POUR LES TITULAIRES DE L'ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60PV-19EQUI SEULEMENT, POUR L'ACHAT D'ÉQUIPEMENT, DE PIÈCES ET ACCESSOIRES, DE FOURNITURES ET DE SERVICES DE LABORATOIRE ET SCIENTIFIQUE.

Seulement les fournisseurs présentement pré-qualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI ont été invité à soumettre une soumission.

Conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement, cet avis est publié sur le Service électronique d'appels d'offres du gouvernement (SEAOG) pour une période de 40 jours civils. La date de clôture publiée sur cet avis indique sa durée de publication. Pour connaître la date de clôture de toute demande de soumissions dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement, les fournisseurs invités doivent se reporter aux documents de sollicitation.

Les fournisseurs qui n'ont pas d'arrangement en matière d'approvisionnement avec Travaux publics et Services gouvernementaux Canada pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique ne peuvent soumissionner. Toutes offres reçues de fournisseurs non pré-qualifiés dans l'arrangement en matière d'approvisionnement ne sera pas évaluée.

Les fournisseurs peuvent, à tout moment, se qualifier sous l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique. Les fournisseurs intéressés doivent télécharger le document de sollicitation E60PV-19EQUI/D sur AchatsCanada (SAP Ariba) et soumettre une réponse selon les exigences de la demande d'arrangement en matière d'approvisionnement.

Santé Canada cherche à acheter un EDXRF pour soutenir l'élaboration de réglementations, la gestion des risques et l'évaluation des risques liés aux dangers chimiques présents dans les produits de consommation, les cosmétiques et les produits de vapotage.

Article : Spectromètre à fluorescence X à dispersion d'énergie (EDXRF)